
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 6/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 187/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
΄Εκφραση γνώμης Δ.Σ. επί της Μ.Π.Ε. 
βουστασίου του Γεωργίου Φυτίκα στο 
αγρόκτημα Δ.Δ. ΄Αμμου. 

 
       Σήμερα 22 Μαρτίου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 18-3-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Μ. Γαβρίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Η. Σοφιανίδης Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης    
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
5. Ι. Καλαϊτζίδης   Πάρεδροι 
6. Ν. Κεχαγιόγλου   Π. Πιτούλιας 
7. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Γ. Μανακούλης 
8. Ε. Γουναράς    
9. Ι. Ακριβόπουλος ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης  

συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά, Δ. 
Ταχματζίδης, Α. Παπαστεργίου. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 176/2004 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, 

10. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
11. Θ.  Σιδηρόπουλος 
12. Γ. Τροχόπουλος 
13. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
14. Μ. Σακαλής Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος, Γ. Ορφανίδης, Κ. 

Μιχαηλίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 177/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Σ. Μηλιόπουλος, Γ. 
Ορφανίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 186/2004 
απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Μιχαηλίδης. 

15. Χ. Φουρνιάδης 
16. Χ. Ντόβας 
17. Σ. Κρομμύδας 
18. Β. Ρήσσου 
19. Κ. Χιονίδης 
20. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
21. Ι. Κουρουζίδης 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 188/2004 

απόφασης προσήλθε ο κ. Α. Γκαμπέσης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 191/2004 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά, Σ. 
Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 194/2004 
απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Γ. 
Ορφανίδης. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 197/2004 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Θ. Σιδηρόπουλος. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Δ. Ταχματζίδης 
26. Σ. Μηλιόπουλος 
27. Α. Παπαστεργίου 
28. Κ. Πουλασουχίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

   

 



 
Ο σύμβουλος Ι. Καλαϊτζίδης δήλωσε κώλυμα και αποχώρησε από την 

αίθουσα.  
Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 11ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 

έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 18-2-2004 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου Αργυρίου Γκαμπέση, που έχει ως εξής: 

Το Νομαρχιακό Συμβούλιο Ημαθίας με το υπ΄αρ. 22/13-1-04 έγγραφό του 
ενημερώνει ότι κατατέθηκε Μελέτη Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) για 
εγκατάσταση βουστασίου δυναμικότητας 240 μόσχων πάχυνσης του κ.ΦΥΤΙΚΑ 
ΓΕΩΡΓΙΟΥ στο αγρόκτημα Δ.Δ.Αμμου, και παρακαλεί το Δημοτικό Συμβούλιο 
Βέροιας, να εκφράσει  τις απόψεις του, σύμφωνα με την παρ.2 του άρθρου 2 της 
ΚΥΑ 75308/5512/90 (ΦΕΚ-691 Β΄) «καθορισμός τρόπου ενημέρωσης των πολιτών 
και φορέων εκπροσώπησής τους για το περιεχόμενο της Μ.Π.Ε., σύμφωνα με την 
παρ. 2 του άρθρου 5 του Ν.1650/86». 

Το Τοπικό Συμβούλιο ΑΜΜΟΥ με την υπ΄αριθ. 1/2004 απόφασή του, 
διατυπώνει αντιρρήσεις για την εγκατάσταση του εν λόγω βουστασίου, εξηγώντας 
τους λόγους. Κατόπιν αυτών παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να διατυπώσει τις 
απόψεις του επί της  κατατεθείσης Μ.Π.Ε. βουστασίου δυναμικότητας 240 μόσχων 
πάχυνσης του κ. ΦΥΤΙΚΑ ΓΕΩΡΓΙΟΥ στο αγρόκτημα Αμμου. 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την αρ. 1/2004 
απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου ΄Αμμου, με την οποία διατυπώνει ομόφωνα τις 
αντιρρήσεις του για την εγκατάσταση του εν λόγω βουστασίου στην περιοχή του 
αγροκτήματος ΄Αμμου λόγω προβλημάτων που θα προκύψουν για τις γύρω 
καλλιέργειες και την ανάπτυξη της περιοχής. 

Επίσης έθεσε υπόψη του συμβουλίου και την από 18-3-2004 εισήγηση της 
επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ. με την οποία αυτή ομόφωνα εισηγείται υπέρ της 
έγκρισης της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) για την ανανέωση 
των περιβαλλοντικών όρων βουστασίου ιδιοκτησίας Γεωργίου Φυτίκα, που βρίσκεται 
στην περιοχή αγροκτήματος Αμμου, θεωρώντας ως δεδομένο ότι η εφαρμογή της θα 
ελέγχεται από τις αρμόδιες υπηρεσίες. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Εδώ έχουμε ομόφωνη απόφαση της Επιτροπής Ανάπτυξης που 
γνωμοδοτεί θετικά και παράλληλα υπάρχει και ομόφωνη απόφαση του Τοπικού 
Συμβουλίου Αμμου που δεν συμφωνεί.Τοποθετήσεις. 

Κ. Μιχαηλίδης (πάρεδρος Δ.Δ.Αμμου): Η απόφαση της Επιτροπής Ανάπτυξης 
ήταν ομόφωνη σε ότι αφορά τη Μ.Π.Ε., το Τοπικό Συμβούλιο της Αμμου είναι 
αντίθετο γενικά με την άδεια ίδρυσης και λειτουργίας του βουστασίου. Μετά την 
ομόφωνη αρνητική απόφαση του Τοπικού Συμβουλίου και μετά από επίσκεψή μου 
στο βουστάσιο, παρατήρησα ότι ενώ δεν έχει άδεια λειτουργίας ωστόσο λειτουργεί. 
Γι’ αυτό εισηγούμαι την άμεση σφράγισή του έως ότου πάρει την άδεια λειτουργίας. 

Μιχαηλίδης Γ.: Μιλάμε για την Μ.Π.Ε. και όχι για την άδεια εγκατάστασης 
του βουστασίου που θα έρθει ως θέμα μελλοντικά στο Δημ. Συμβούλιο. Το Νομ. 
Συμβούλιο στις 13.1.2004 ζητάει τη γνωμοδότηση του Δημ. Συμβουλίου και θέτει 
προθεσμία 20 ημερών για να αποφανθούμε. Ο Δήμος στις  11 Φεβρουαρίου, και ενώ 
έχει παρέλθει η προθεσμία, κάνει το έγγραφο στο Τοπικό Συμβούλιο που απαντάει. 
Είμαστε λοιπόν σε μία διαδικασία που δεν ξέρω για τι πρέπει να αποφασίσουμε. 
Πιστεύω ότι θα έπρεπε κάποια στιγμή το Συμβούλιο να ενημερώνεται για τις μελέτες. 
Δεν είναι λύση να τρέχουμε στο Νομ. Συμβούλιο. Θα έπρεπε να υπάρχει ένα 
αντίγραφο της μελέτης στο Δημ. Συμβούλιο και ένα στο Τοπικό Συμβούλιο ή όπου 
αλλού είναι απαραίτητο. 

Δήμαρχος: 1)Η Επιτροπή Ανάπτυξης εισηγείται την έκφραση ή μη γνώμης για 
την έγκριση της Μ.Π.Ε. της συγκεκριμένης μονάδας, το Τοπικό Συμβούλιο είναι 
αντίθετο με την ίδρυση αυτής της μονάδας κι έρχεται ο κ. Μιχαηλίδης να μας πει ότι 
ο στάβλος αυτός λειτουργεί και πρέπει να τον σφραγίσουμε.  

Τα καταστήματα, οι μονάδες υγειονομικού ενδιαφέροντος κ. Μιχαηλίδη που 
λειτουργούν παράνομα και χωρίς την εγκεκριμένη άδεια, σφραγίζονται ύστερα από 



μία συγκεκριμένη διαδικασία και όχι με αποφάσεις του Δημ. Συμβουλίου. Μπορεί η 
απόφαση να ληφθεί από το Δημ. Συμβούλιο αλλά ύστερα από βεβαίωση – καταγγελία 
συγκεκριμένης υπηρεσίας ή της Αστυνομικής Αρχής ή της Υγειονομικής Υπηρεσίας. 
Αρα δεν μπορούμε να πάρουμε εμείς απόφαση σήμερα να κλείσει η μονάδα.  

Πάγια αρχή του Δημ. Συμβουλίου, τουλάχιστον η δική μου θέση είναι, πως 
όταν τα Τοπικά Συμβούλια αποφασίζουν για κάτι, εμείς στο Δημ. Συμβούλιο πρέπει 
να συμφωνούμε μ΄ αυτήν την απόφαση. Απόψε θέμα μας όμως δεν είναι η ίδρυση ή 
όχι της μονάδας αλλά η έγκριση της Μ.Π.Ε.. Το Σώμα πρέπει να τοποθετηθεί μόνο σ΄ 
αυτό το θέμα, εκτός αν θέλει παράλληλα να πάρει απόφαση και για την ίδρυση και να 
τοποθετηθεί τώρα και όχι όταν θα έρθει κανονικά το θέμα για έγκριση ή όχι ίδρυσης 
της μονάδας. Δεν ξέρουμε τι θα εισηγηθεί η Επιτροπή Σταβλισμού γιατί εκείνη θα 
εξετάσει αν πληροί τις προϋποθέσεις ο συγκεκριμένος στάβλος κι εμείς επί εκείνης 
της εισήγησης θα αποφανθούμε. 

 Ετσι λοιπόν απόψε πρέπει να αποφασίσουμε μόνο για την μελέτη κι εφόσον 
οι τεχνικοί της επιτροπής ανάπτυξης είδαν την μελέτη και πληροί τους όρους, νομίζω 
ότι πρέπει να συμφωνήσει το Σώμα με την εισήγησή της. Το θέμα που βάζει το 
Τοπικό Συμβούλιο θα το συζητήσουμε όταν θα έρθει για έγκριση ή μη της ίδρυσης 
της μονάδας. 

Δελαβερίδης: Εδώ κ. Δήμαρχε δεν θα εγκρίνουμε την μελέτη αλλά θα 
εκφράσουμε τη γνώμη μας. 

Πουλασουχίδης: Δεν πρόκειται για έγκριση αρχικής μελέτης περιβαλλοντικών 
επιπτώσεων, είχε εγκριθεί η μελέτη, παρήλθε η τριετία που έχουν ισχύ αυτές οι 
μελέτες και λόγω της παρόδου της τριετίας επανέρχεται για να πάρει καινούργια 
έγκριση. 

Πρόεδρος: Δευτερολογίες. 
Μιχαηλίδης Κ.: Θα πάρουμε απόφαση για τη μελέτη, ενώ το βουστάσιο 

λειτουργεί και δεν πληροί τη μελέτη αυτή; 
Πρόεδρος: Μετά τις τοποθετήσεις του κ. Δημάρχου και των συναδέλφων 

εμμένετε στην άποψή σας κ. Μιχαηλίδη; 
Μιχαηλίδης Κ: Ναι. 

 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 18 σύμβουλοι: 

Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ε. 
Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. 
Τροχόπουλος, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. 
Χιονίδης, Α. Δελαβερίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
 Κατά της εισήγησης ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Δάσκαλος,  Σ. Μηλιόπουλος. 
  Κατά της εισήγησης ψήφισε και ο δημαρχιακός πάρεδρος Κ. Μιχαηλίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Γ. Μιχαηλίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 18-2-2004 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Α. Γκαμπέση. 
2.- Το με αριθ. πρωτ. 22/13-1-2004 έγγραφο του Νομαρχιακού Συμβουλίου Ημαθίας. 
3.- Την αριθ. 1/2004 απόφαση του Τ.Σ. Αμμου. 
4.- Την από 18-3-2004 εισήγηση της επιτροπής Ανάπτυξης του Δ.Σ. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων 99 και  106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και του Ν. 
2539/97. 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Γνωμοδοτεί υπέρ της Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Μ.Π.Ε.) και 
της χορήγησης συναίνεσης των περιβαλλοντικών όρων βουστασίου δυναμικότητας 
240 μόσχων πάχυνσης του Γεωργίου Φυτίκα, που βρίσκεται στο αγρόκτημα 
Δημοτικού Διαμερίσματος ΄Αμμου Δήμου Βέροιας, θεωρώντας ως δεδομένο ότι η 
εφαρμογή της θα ελέγχεται από τις αρμόδιες υπηρεσίες. 



 
 Ο σύμβουλος Ι. Καλαϊτζίδης επανήλθε  στην αίθουσα.  

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  187/ 2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Δ. Δάσκαλος 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ι. Καλαϊτζίδης Γ. Μιχαηλίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Δ. Ταχματζίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Γ. Ορφανίδης 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   
 Μ. Σακαλής   
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  31-3-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


